




EVENTS - im Sommersemester 2019

Wann/Wo When/Where?	Was?	What?
13.04.19 11:00 : Händel Garden : Händel Bar	Welcome Brunch Komm zum kostenlosen Brunch und lernst eure Nachbarn kennen!	Welcome Brunch Join us for a free brunch and meet your neighbours!
TBA only	Wanderung zur Zähringer Burgruine Nach einer kurzen Wanderung (45 min) genießen wir den wunderbaren Ausblick vom Burgturm.	Hike to Zähringer Castle Ruin After a short hike (45 min) we'll enjoy the amazing view from the castle tower.
02.05.19 21:00 pm Händel Bar	Welcome Drinks Die Händelbar ist fester Bestandteil des Händellebens. Holt euch ein Freigetränk (nur für neue Internationals) und werdet Teil der Gemeinschaft!	Welcome Drinks The Händel Bar is an integral part of Händel life. Come get a free drink (new internationals only) and join our community!
18.05.19 tba Mensa	Unity Party Größte Studentenparty der Stadt	Unity Party Biggest student party in town
23.05.19 19:00 : Händel Bar	Spargel-Abend Es ist Spargelzeit!	Asparagus Dinner It's asparagus season! Let's cook up a delicious meal together and wash it down with some local wine.
Wann/Wo When/Where	Was	What
06.06.19 19:00 Händel Bar	Mitbringessen Bringt ein Gericht aus eurer Heimat mit und lernst den Geschmack der Welt kennen!	Pot Luck Dinner Bring a dish from your home country and get to know the flavour of the world!
Tba	Picknick am Seepark Bringt Snacks und Getränke mit	Picnic at Seepark Bring some snacks and drinks and

 only	und entspannt euch am See.	have a chill day at the lake.
Tba	Spieleabend tba	Game Night tba
tba	Wanderung zum Kybfelsen	Hike to Kybfelsen
13.07.19	Lichterfest in Bad Krotzingen 15.000 Kerzen und Lampions tauchen den Park in Bad Krozingen in ein stimmungsvolles Licht. Dazu gibt's es Livemusik und allerlei zu Essen.	Festival of Lights in Bad Krotzingen 15,000 candles and lampions will illuminate the parc of Bad Krotzingen. There's also live music and all kinds of food.

Liebe HändlerInnen,

Während sich die Veranstaltungen besonders an internationale Studierende richten, sind auch alle anderen Bewohner herzlich eingeladen. **Bitte meldet euch vorher auf Facebook oder per Email an!**

Mehr Infos gibt's in unserer Facebook Gruppe oder unter unserer Emailadresse.

Eure Internationalen Tutorinnen,

Manina und Andrea

Dear Händlers,

While the events are especially for international students at Händel, all others residents are welcome to join. **Please sign up for events in advance via facebook or email!**

Find more infos in our facebook group or send us an email.

Your international tutors,

Manina and Andrea

Email: haendel.international@mail.de

Facebook: Haendel Internationals (QR code)

